
 
PROTOKÓŁ   Nr 80.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 2 grudnia 2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak  -  Skarbnik Gminy   
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat dotacji dla przedszkoli. 
3. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją. 
4. Prace nad projektem budżetu gminy na 2014 rok.   
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. w odpowiedzi na wniosek  Komisji z dnia 27 listopada 2013 roku 
dotyczący informacji w sprawie wykorzystania dotacji na przedszkola w 2013 
roku, Pani Jadwiga Gizińska poinformowała pisemnie, że jest na zwolnieniu 
lekarskim i takiej informacji udzieli w późniejszym terminie.  
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
1.Pismo Burmistrza Tłuszcza przekazujące w załączeniu protokół uzgodnień 
sporządzony w dniu 01 października 2013 r. z przeprowadzonych negocjacji   
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z mieszkanką Jasienicy w sprawie ustalenia odszkodowania za grunt 
przeznaczony pod ulicę Łąkową w Jasienicy, załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i opiniuje pozytywnie. 
 
2. Pismo od Sekretarza Gminy w którym informuje, iż pomimo wystosowania 
pisma do mieszkańców i Społecznego Komitetu Budowy Drogi  Kury-Rudniki 
odnośnie nadania nazwy Aleja Anny Walentynowicz drodze gminnej tylko w 
obrębie Rudniki, Społeczny Komitet  podtrzymuje swoje stanowisko, aby 
powyższą nazwę nadać drodze zarówno w miejscowości Rudniki, jak i w 
miejscowości Kury. W związku z powyższym Sekretarz zwraca się z prośbą o 
zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie. Pismo wraz z pismem 
Społecznego Komitetu stanowi  załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko i opiniuje negatywnie, 
popierając stanowisko wydziału UGK, aby nie nadawać tej samej nazwy drodze 
w dwóch miejscowościach.  
 
3. Sekretarz skierował do zaopiniowania pismo Społecznego Komitetu Budowy 
Drogi Kury-Rudniki z prośbą o upamiętnienie  miejsca i ludzi w miejscowości 
Rudniki gdzie przebywała Anna Walentynowicz, poprzez  postawienie pomnika 
w postaci krzyża w pasie drogi gminnej 430902W.  
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i postanowiła zapytać drogowca, czy postawienie 
pomnika w pasie drogi nie będzie  z niczym kolidowało. 
 
4. Burmistrz przekazał osobiście Komisji pismo z Urzędu Marszałkowskiego 
dotyczące Programu Rozwoju Bazy Sportowej na 2013 r. w którym informują, 
iż po dokonaniu korekt Programu, nasze  zadanie pn. „budowa hali sportowej” 
zostało przeniesione z listy rezerwowej do listy podstawowej tegorocznej edycji 
Programu. Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
W tej kwestii wypowiedział się radny Fydryszek. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
Ad.4 Komisja zapoznała się z wnioskami złożonymi do budżetu gminy na 2014 
rok i wróciła się z pytaniami do Burmistrza: 
 
- czym spowodowane jest zmniejszenie wydatków na wynagrodzenia w 
oświacie.  
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tej kwestii powinna wypowiedzieć się Pani   
Jadwiga Gizińska, dyrektor ZOPO . 
 
- jakimi środkami mogą dysponować radni, by realizować wnioski składane do 
budżetu gminy na 2014 rok.  
 
Burmistrz odpowiedział, że na wcześniejszych spotkaniach  w sprawie budżetu 
zaproponował, żeby spróbować zbyć nieruchomości położone w centrum miasta 
tzn. działkę na której znajduje  się stara Strażnica OSP i działkę przy ulicy 
Mickiewicza, a kwota ze sprzedaży mogłaby być przeznaczona na cele 
inwestycyjne.   
Na tych spotkaniach padały propozycje ze strony radnych, które zostały ujęte do 
realizacji w przyszłorocznym budżecie, dodał  Burmistrz i powiedział: „ nie 
upieram się przy tych wszystkich zaproponowanych Państwu propozycjach do 
budżetu gminy na 2014 rok, a jeśli macie Państwo inne propozycje inwestycyjne 
możliwe do realizacji, to jestem gotów do zmiany projektu budżetu na 2014 rok.  
Umawialiśmy się także, że mieliście Państwo przygotować informacje odnośnie 
uzupełnienia oświetlenia, aby to wszystko policzyć i zabezpieczyć odpowiednią 
kwotę.”  
 
Odbyła się dyskusja. 
 
- czym jest spowodowany wzrost wynagrodzeń w Urzędzie o kwotę 122 316 zł. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że ta kwota została wyliczona przez kadry na 
kilka nagród jubileuszowych i 3 odprawy emerytalne.  
 
- czy w roku 2014 również będą nagrody. 
Pani Skarbnik – jeśli chodzi o nagrody, to cały czas mieliśmy wakaty  i cały 
czas mamy, powstają  oszczędności na funduszu płac, środki muszą być 
zabezpieczone , gdyż w każdej chwili mogą powrócić pracownice z urlopów 
macierzyńskich.  
Odbyła się dyskusja . 
 
- co z remontem SUW w Tłuszczu. 
Burmistrz odpowiedział, że w projekcie budżetu nie są zabezpieczone środki, 
ale ta kwestia jest już uzgodniona z dyrektorem ZGKiM w Tłuszczu. 
Odbyła się dyskusja w temacie wodociągowania gminy.   
 
- czy utrzymane zostaje w projekcie budżetu zadanie pn. „ budowa ulicy 
Tłuszczańskiej”. 
Burmistrz odpowiedział, że chciałby aby to zadanie w takim kształcie pozostało, 
ponieważ czeka na odpowiedź z Kolei, w jakim stopniu będą chcieli  
sfinansować to zadanie.  
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Odbyła się dyskusja w tym temacie i powyższych oraz poruszano inne kwestie 
związane  z projektem budżetu gminy na 2014 rok.   
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 16 grudnia    
2013 roku godzina 14.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          

                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 13 grudnia  2013 r. 
                                                                                        


